

**Senarai Projek Pembangunan Bagi SIA Kategori 3 Negeri Perak
Mengikut Persetujuan MMK Bil.2003 yang disahkan pada 14 Oktober 2020**

Bil.	Kategori	Jenis Pembangunan	Ciri-Ciri Pembangunan
1.	Penternakan Berskala Besar	Penternakan yang memerlukan Kebenaran Merancang sahaja	i. Terdapat di sekitarnya petempatan-petempatan yang dikhuatiri boleh mengalami kualiti persekitaran hidup yang terjejas termasuk pendedahan kepada keselamatan, bahaya dan pencemaran; ii. Mampu menjejaskan nilai persekitaran/kualiti estetik; iii. Meningkatkan bebanan infrastruktur fizikal dan menjejaskan daya huni petempatan sekitar; dan iv. Saiz penternakan a) Ayam telur : > 1.5 Juta ekor ayam telur b) Ayam Daging : > 500,000 ekor ayam c) Itik Daging : > 500,000 ekor itik d) Itik Telur : > 100,000 ekor itik e) Khinzir : sebarang aktiviti penternakan. (Mengambil kira bilangan semasa dan cadangan akan datang)
2.	Perlombongan (Permohonan yang menjalankan aktiviti perlombongan)	i. Semua jenis perlombongan; ii. Termasuk semua jenis pecahan batu; iii. Kuari; dan iv. Pengorekan pasir.	i. Terdapat di sekitarnya petempatan-petempatan yang dikhuatiri boleh mengalami kualiti persekitaran hidup yang terjejas termasuk pendedahan kepada keselamatan dan bahaya.
3.	Kawasan Perindustrian Baharu	Semua jenis kawasan perindustrian berskala besar	i. Kawasan industri baru berkeluasan >20 hektar; ii. Terdapat di sekitarnya petempatan-petempatan yang dikhuatiri boleh mengalami kualiti persekitaran hidup yang terjejas termasuk pendedahan kepada keselamatan dan bahaya serta kacau ganggu; iii. Mewujudkan impak ekonomi dan kesejahteraan material kepada komuniti; dan iv. Mempunyai implikasi ke atas nilai hartanah sekitar.

4.	Taman Tema	Taman Tema	<ul style="list-style-type: none"> i. Pembinaan baru termasuk projek menaik taraf pada skala yang menyumbang kepada sensitiviti masyarakat sekitar; ii. Terdapat di sekitarnya petempatan-petempatan yang dikhuatiri boleh menjejaskan kualiti hidup dan mendatangkan kacau ganggu dan lain-lain impak.
5.	Incinerator dan Tapak Pelupusan Sisa Pepejal	<ul style="list-style-type: none"> i. Incinerator; dan ii. Tapak Pelupusan Sisa Pepejal. 	Terdapat di sekitarnya petempatan-petempatan yang dikhuatiri boleh mengalami kualiti persekitaran hidup yang terjejas termasuk pendedahan kepada pencemaran seperti pencemaran bau.
6.	Terminal Maritim	i. Terminal maritim	<ul style="list-style-type: none"> i. Semua terminal maritim ii. Termasuk projek menaik taraf yang melibatkan 50% kawasan sedia ada.

Nota :

Manual Penyediaan Laporan Penilaian Impak Sosial (SIA) Bagi Projek Pembangunan Edisi Ke-2 telah menetapkan bahawa syarat penyediaan Laporan SIA ke atas sesuatu projek boleh dibuat di peringkat negeri melalui Pengarah PLANMalaysia@Perak / PBT sekiranya projek dijangka menghasilkan impak sosial ketara.